
Protokoll nr 5, styrelsemöte 2018-06-18, Paragraf 48 - 58. 
 
Närvarande (* ej närvarande)  
Ove Johansson ordf.                      Mats Gustafsson   
Stig Andersson                                  Kenneth Wisén 
Marianne Nelsson                      Romano Percat suppleant    
Heimo Käki                      Bengt Johansson suppleant 
Kurt Larsson 
  
§ 48 Mötets öppnande  
        Ordf. Ove Johansson hälsade de närvarande välkomna och förklarade    
        mötet öppnat  
 
§ 49 Godkännande av dagordning.  
         Dagordningen godkändes.  
 
§ 50 Val av protokolljusterare  
         Att justera protokollet valdes Romano Percat. 
 
§ 51 Föregående mötesprotokoll  
         Föregående mötesprotokoll godkändes och lades till handlingarna  
 
§ 52 Rapporter  
        a) Ekonomi 
        Ser bra ut. 
 
        b) Medlemmar  
        Antal medlemmar för närvarande 602 st.  
 
        c) Hallunderhåll 
        Fortgår enligt plan. 
        Det finns önskemål om en träaltan mellan hallen och de nya banorna i samma nivå, 
        Frågan sändes till FK.  
 
         d) Banunderhåll  
         Det fanns lite frågetecken kring bl.a. material till banorna. 
         
         e) Seriespel  
         Ok. 
 
         f) Tävlingar  
         Hallandsserien har haft sitt seriespel under helgen som har gett ett gott tillskott. 
 



         g) Lotteri  
         Ok.  
 
         h) Uthyrning  
         har varit hög under våren. 
 
         i) Sponsring  
         Ok. 
 
         j) Servering  
         Fungerar bra. 
 
         k) Samrådsgruppen  
         Man gick igenom deras protokoll från 2018-05-30. ( Bilaga 1) 
 
         l) Övriga rapporter  
         Fanns inget. 
 
§ 53 Serveringens öppethållande på söndagar under sommaren. 
         Beslutad att hålla serveringen stängd på söndagarna under utomhussäsongen då 
         det är bara kommer ett fåtal som spelare. 
 
§ 54 Begäran om ytterligare utomhusbelysning. 
        Det fanns ett förslag från samrådsgruppen om bättre belysning utanför. 
        Styrelsen beslutade att tillsätta en grupp på tre personer som ser över  
        belysningsfrågan. Ove Johansson blir sammankallande.    
 
§ 55 Förslag om att öppna ett formellt kafé. 
         Det fanns förslag om att öppna ett officiellt Kafé. Efter diskussioner så beslutade 
         styrelsen att så inte skulle ske. 
 
§ 56 Övriga frågor. 
         Det fanns önskemål om att sätta upp markiser vid de två fönstren på gaveln då det  
         blir väldigt varmt sedan man tagit ner träden. Styrelsen beslutade ge Stig  
         Andersson i uppdrag att ordna detta.  
 
         Vi skall inskaffa ett mindre kylskåp för att förvara kakor i. 
         Inköper även en rullvagn till köket. Samt införskaffa engångsförkläden till 
         hallvärdarna då vi inte skall använda kökspersonalens. 
                
§ 57 Nästa möte  
        Måndagen den 6 augusti kl. 09.00  
 
 



§ 58 Avslutning  
        Ordföranden Ove Johansson tackade de närvarande och förklarade mötet  
        avslutat.  
 
 
 
Vid protokollet                               Justeras  
 
 
 
Heimo Käki         Ove Johansson                           Romano Percat        
Sekr.               Ordförande 


